



## Occupational Safety and Health Policy

We, **Abu Dhabi International Private School (AIS)**, recognize our responsibilities in shaping the values of future generations and aim to ensure our sustainability as a school through proactive leadership in the protection of human health and safety.

Therefore, AIS is committed to:

- provide adequate resources and support to develop, establish and maintain an effective Occupational Health and Safety Management System to protect and enhance the health and safety of all employees and all relevant interested parties.
- comply and keep up-to-date to all OSH legislation relevant to the school activities and operations;
- implement hazard identification and risk assessment-based approach in all activities to eliminate if not control the risk through a combination of technical, organizational, operational and personal safety measures.
- set measurable and achievable OSH objectives and targets and monitor achievement regularly.
- promote awareness and encouraging participation through effective communication and consultation with staff, students, contractors and concerned stakeholders on health and safety matters to prevent injury and ill health.
- enhance awareness, skill and competence of our employees through effective training and development programs to ensure the workforce is performing their work safely and free of health risk.
- develop programs to enhance the health and wellbeing of our staffs and students.
- regularly review the OSH management system to ensure its effectiveness and facilitate continual improvement.

This policy applies to all school employees, students, contractors and visitors and is readily accessible to all interested stakeholders.

Top Management shall review this policy annually to ensure its suitability and revised when deemed necessary.

  
\_\_\_\_\_  
**School Principal**

Date: 24.06.2024



ABU DHABI  
INTERNATIONAL  
SCHOOL

## سياسة السلامة والصحة المهنية

نحن، مدرسة أبوظبي الدولية الخاصة، ندرك مسؤولياتنا في تشكيل قيم الأجيال القادمة ونسعى لضمان استدامتنا كمدرسة من خلال القيادة الاستباقية في حماية صحة وسلامة الإنسان. لذلك، تلتزم مدرسة أبوظبي الدولية الخاصة بـ:

- توفير الموارد والدعم الكافيين لتطوير وإنشاء وصيانة نظام إدارة للصحة والسلامة المهنية فعال لحماية وتعزيز صحة وسلامة جميع الموظفين وكافة الأطراف المعنية ذات الصلة.
- الامتثال لجميع التشريعات المتعلقة بالصحة والسلامة المهنية المرتبطة بأنشطة المدرسة وعملياتها ومواكبتها.
- وضع أهداف وغايات قابلة للقياس والتحقيق في مجال الصحة والسلامة المهنية ومتابعة تحقيقها بانتظام.
- منع الإصابات والأمراض من خلال تطوير وتنفيذ برنامج فعال لإدارة المخاطر لتحديد المخاطر والتعامل معها.
- التشاور وتشجيع مشاركة الموظفين وأصحاب المصلحة المعنيين في قضايا الصحة والسلامة.
- تعزيز الوعي والمهارات وكفاءة موظفينا من خلال برامج تدريب وتطوير فعالة لضمان أن القوى العاملة تقوم بأعمالها بأمان ودون مخاطر صحية.
- تطوير برامج لتعزيز الصحة والعافية لموظفينا وطلابنا.
- مراجعة نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية بانتظام لضمان فعاليته ودعم التحسين المستمر.

تنطبق هذه السياسة على جميع موظفي المدرسة، والطلاب، والمقاولين، والزوار، وهي متاحة بسهولة لجميع الأطراف المعنية.

ستقوم الإدارة بمراجعة هذه السياسة سنويًا لضمان ملاءمتها وتحديثها عند الضرورة.

مدير المدرسة

التاريخ: